

Referat af HB-møde den 10. januar 2023



Tid og sted: Kl. 17.30 i SIC

Til stede: Søren (FORMAND), Annette (SEKR), Lars (FOD), Ernst (BAD), Jesper (VOL), Niels Peter (FIT), Sidsel (GYM)
Maria (HÅN)

Kl. 18.30 Møde med Intersport (se kommentarer på sidste side)

Kl. 19.15 Møde med SIC (se kommentarer på sidste side)

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Formel godkendelse af referat af møde den 13. december 2023	Godkendt
2.	Økonomi (fast punkt) a. BUDGET: Budget for 2023 er fremsendt i separat mail - til drøftelse og godkendelse b. REGNSKAB: Jeg har trukket et foreløbigt regnskab pr. 2/1-2023, som vi kan kigge på.	a. Budgettet blev drøftet og blev – efter nogle justeringer – godkendt. Rev. budget vedhæftes. b. Det foreløbige regnskab blev gennemgået. Vi vil gerne have posten "Henlæggelse, Genstart efter Corona" lagt sammen med posten "Aktivitetshenlæggelser" – <i>Inger Lis er informeret om dette og har bekræftet</i>
3.	Planlægning af generalforsamlingen den 13. februar 2023 , kl. 19.00 (formøde kl. 17.30 inkl. spisning hos Bagtanker)	Oprindeligt aftalt GF den 21/2 (uge 8) blev flyttet til 13/2. Annette booker lokale og forplejning både til formøde (kl. 17.30) og GF (kl. 19.00), uploader annonce på 9520Skørping og skriver ud til alle medlemmer via Conventus samt kommunikerer med revisoren om årsregnskabet Søren har kontaktet Hans Henrik og han påtager sig igen "dirigentstokken" Alle skal aflevere afdelingsberetning til Annette SENEST 25/1
4.	Nyt fra formanden (fast punkt) a. Nye FREM-repræsentanter til SIC's bestyrelse b. Indberetning til CFR senest 31/1	a. Hans Henrik Paulsen vil gerne stille op til SIC's bestyrelse. Sidsel foreslog endnu et navn, som Søren kontakter. <i>Tilbage melding fra vedkommende er, at det ikke har interesse nu, men måske til næste år</i> b. Lars har efter mødet indberettet medlemstal til CFR
5.	Nyt fra sponsorudvalget (fast punkt)	Sponsorudvalget har afholdt møde med banken for ny 2-årig aftale, hvor Søren forsøgte at få øget sponsoratet, men det forbliver på kr. 35.000. Banken vil gerne sponsorere et sponsor- og hjælperarrangement, hvor de kan komme og promovere Banken Gitte Broholm er nyt medlem af sponsorudvalget Alle afdelinger opfordres igen til at finde et medlem til sponsorudvalget. Det kunne være optimalt at få en deltager fra hver afdeling på sponsorudvalgsmødet den 16/1 kl. 19.00 i SIC.

Pkt.	Punkt	Resultat
6.	Opfølgning på punkter fra HB-møde den 13. december 2022 Status på ny revisor (Lars)	a. Lars vender tilbage – undersøges INDEN generalforsamlingen
7.	Eventuelt a. Deltagelse i kampagnevideo for Tobaksfrit Idrætsliv den 17/1 b. Oprettelse af Basket-afdelingen	a. Annette sender mail til Julie, at hvis SIC laver opslag med kontaktdata, så vil vi gerne lægge op på vores facebooksider og skrive ud via Conventus, men vi har ikke overskud til at gå ind i planlægningen. <i>Annette har meddelt dette til Julie</i> b. Alle var enige om, at der skal oprettes en selvstændig Basket-afdeling

KOMMENDE HB-MØDER I 2022/23:

Tirsdag den 13. februar 2023 (formøde kl. 17.30 med spisning og generalforsamling kl. 19.00)

Møde med Intersport

Annette sender mailadresser på alle afdelingsformænd til Heidi fra Intersport, hvorefter vi modtager mail med diverse info

Møde med SIC

Input fra Håndbold:

- Kommunikation – svar tilbage på spørgsmål
- Oprydning i hallen + diverse rum – ansvarsfordeling
- Rengøring – hvilken frekvens?
- Hvordan skal hallen se ud ifm. håndboldstævne – hvad kan vi forvente ift. stole, dommerbord m.v., som vi ikke selv har adgang til?
- Lås på dommerbordet mangler, hvilket har været kendt længe
- Låsesystemet i boldrummet fungerer ikke - evt. batteriet
- Booking – hurtigere tilbagemelding på forespørgsler til ændring af haltider
- Hvem ejer hvilket udstyr – er det hallen, der f.eks. har ansvar for at skaffe nyt håndboldmål, når noget ikke fungerer?
- Generelt dårlig rengøring efter harpiks i hal 1
- Meget snavset i boldrummet

Input fra Fodbold:

- Aftaler omkring opstregning af udendørsbaner er ikke klare
- I forbindelse med indendørsstævne i december 2022 med 75 børn gik aftale omkring opstilling af bander helt op i røg, tidtagerbord mangler. Pia giver ikke tilbagemelding på en trænerhenvendelse efter stævnet midt december, som endnu ikke er blevet besvaret en måned efter
- Kunne der være en vagtordning i weekenderne?
- Omklædningsrum er ikke åbnet i forbindelse med stævner

Input fra Gymnastik:

- Generel kommunikation!
- Skæv kommunikation ift. redskaber – behandling og aftaler. Redskaber SKAL være låst inde, hvilket ikke være overholdt med hærværk til følge, hvor reparation koster mange tusinde kr.
- Generel kommunikation omkring, hvad ideen er med f.eks. opstilling af sofaer m.v. i hal 2
- Opstilling af badmintons stålskab med fjerbolde blev pludselig stillet op i hal 2 – hvorfor?
- Pia administrerer nøglebrikkerne
- Efter lørdag skal der ryddes op – chipsposer m.v.

Input fra Fitness:

- Det går rigtig godt med samarbejdet med Pia – hun reagerer meget hurtigt på henvendelser
- En smule udfordringer med kommunikationen, f.eks. blev sæbedispenserne fjernet, men ingen kommunikation omkring dette

Input fra Volley:

- Rengøring er blevet meget bedre i omklædningen, dog er vand i bruserne generelt dårlig
- Hallens kompressor mangler studser – hvis den ikke skal bruges, kan den bare smides ud!

Input fra Badminton:

MEGET varmt vand i bruserne – man skolder sig.....

Generelt:

Klargøring af mødelokale er generelt mangelfuld

Møde med Bagtanker og SIC afholdes 18/1 kl. 17.00